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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elveti a kormány a Paks 2 beruházás jelenlegi 
terveit?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Lantos  Csaba  miniszterjelölti  meghallgatásán  megerősítette,  hogy  a  kormány  mind  Paks  1
üzemidőhosszabbításához,  mind Paks 2 megépítéséhez ragaszkodik.  Rákérdeztem miniszterjelölt
úrnál,  hogy  elképzelése  szerint  egyidejű  üzemelésük  esetén  hogyan  oldják  meg  a  hűtésüket  a
Dunából,  mikor a klímaválság miatt  a Duna vize várhatóan egyre melegebb lesz,  vízhozama is
csökkenni  fog.  A  Magyar  Energetikai  és  Közmű-szabályozási  hivatal  elnökhelyettese  szerint
előfordulhat, hogy aszályos időszakban a két atomerőmű együttes hűtéséhez majd a Duna teljes
vízhozamának akár egynegyedére is szükség lehet. Miniszterjelölt úr azt válaszolta, hogy Paks 2
kapcsán  nem  lehet  olyan  technológiát,  hűtési  rendszert  engedélyezni,  amely  a  Dunára  ekkora
környezeti terhelést jelent. Azt mondta, hogy ez a projektet megakasztó tényező lehet.

Kérem miniszter urat, hogy a következő kérdésemre válaszoljon:

• Lantos Csaba miniszter úr által mondottak azt jelentik, hogy a kormány felülvizsgálja Paks
2 jelenlegi tervét, mely szerint az új blokkok hűtését a Dunából tervezik megoldani? Ha 
igen, akkor ez a beruházás leállítását, a tervezés és engedélyezési folyamat újraindítását 
jelenti?

 

Válaszát előre is köszönöm!

Dr. Keresztes László Lóránt


